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PROTOKÓŁ nr XXXVI/2017 

 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytej w dniu 25 września 2017 r. w godzinach 1230 – 1600  

w sali nr 26  Urzędu Miasta w Suwałkach ul. Mickiewicza 1. 

Obradom przewodniczył: 

     Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Radni obecni: 

1. Bogdan Bezdziecki 

2. Andrzej Paweł Chuchnowski 

3. Tadeusz Czerwiecki 

4. Zbigniew Roman De – Mezer 

5. Grzegorz Gorlo 

6. Zbysław Wojciech Grajek 

7. Jacek Juszkiewicz  

8. Bożena Maria Kamińska   

9. Zdzisław Koncewicz 

10. Karol Korneluk  

11. Stanisław Kulikowski 

12. Kamil Lauryn 

13. Andrzej Łuczaj  

14. Wojciech Malesiński    

15. Józef Wiesław Murawko 

16. Wojciech Pająk  

17. Zdzisław Przełomiec 

18. Anna Ruszewska 

19. Irena Bożena Schabieńska  

20. Sławomir Jan Szeszko  

21. Andrzej Turowski 

22. Piotr Wasiukow  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli: 

Poseł na Sejm RP, Prezydent Miasta Suwałk, Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnik 

Miasta, naczelnicy niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji          

i straży, sołtysi, prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, przedstawiciele 

radia, telewizji i prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
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Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad. 

Zdzisław Przełomiec otworzył XXXVI sesję Rady Miejskiej w Suwałkach, po czym powitał 

przybyłych na obrady: Jarosława Zielińskiego- Wiceministra w Ministerstwie Spraw 

Wewnętrznych i Administracji, Bohdana Józefa Paszkowskiego- Wojewodę Podlaskiego,  

Czesława Renkiewicza - Prezydenta Miasta Suwałk, Łukasza Kurzynę - Zastępcę Prezydenta 

Miasta Suwałk, Mariusza Klimczyka – Sekretarza Miasta, Wiesława Stelmacha- Skarbnika 

Miasta, przedstawicieli instytucji rządowych i powiatowych, służby mundurowe, 

przedstawicieli związków zawodowych, dyrektorów, kierowników i prezesów miejskich 

jednostek organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli radia, telewizji i prasy, radcę prawnego, 

naczelników i kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego. 

Powitał przybyłych na obrady mieszkańców miasta oraz internautów i radnych Rady Miejskiej 

w Suwałkach. 

Przewodniczący stwierdził, że na 23 radnych ustawowego składu Rady w obradach sesji bierze 

udział 22 radnych w związku z powyższym istnieje wymagane kworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2 

Wręczenie odznaczeń Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.  

Zdzisław Przełomiec odczytał Postanowienie Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej z dnia           

17 lipca 2017 r. o nadaniu odznaczeń. 

Postanowienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Jarosław Zieliński i Bohdan Paszkowski wręczyli odznaczenia. Po przekazaniu odznaczeń głos 

zabrali kolejno Jarosław Zieliński, Bohdan Paszkowski. Podziękowali za zaproszenie na sesję 

Rady Miejskiej, składając  jednocześnie odznaczonym gratulacje. 

Jadwiga Olbryś podziękowała w imieniu swoim i odznaczonych. 

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

 

Zdzisław Przełomiec przypomniał, że proponowany porządek obrad został dostarczony 

radnym przy zwołaniu sesji.  

 

Radni nie zgłosili uwag, wobec czego przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Wręczenie odznaczeń Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.  

3. Przyjęcie wniosków do porządku  obrad.  

4. Przyjęcie protokołu nr XXXV/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

26 lipca 2017 roku.                     

5. Złożenie ślubowania przez radnego.                                                                                             

6. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                 

w Suwałkach od dnia  26 lipca 2017 roku.     
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7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach z dokonanej analizy  

oświadczeń  majątkowych złożonych w 2017 r. – wg stanu na dzień 31 grudnia 2016 r. 

przez radnych Rady Miejskiej w Suwałkach oraz z realizacji obowiązku przedłożenia 

Radzie analizy  oświadczeń przez podmioty do tego uprawnione oraz  Informacja                      

z realizacji obowiązku przedłożenia Radzie analizy oświadczeń przez podmioty do tego 

uprawnione oraz informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez zastępców 

Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, osoby zarządzające               

i członków organów zarządzających miejskimi osobami prawnymi i  osób wydających 

decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk, a także kierowników 

jednostek organizacyjnych  gminy -Miasta Suwałki. 

8. Podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie utworzenia Okręgowego 

Urzędu Miar w Białymstoku oraz Wydziału Zamiejscowego w Suwałkach.  

9. Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 roku 

10. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej               

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 

ustawy  z dnia  24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2018. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Zintegrowanego Programu 

Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki na lata 2017-2023". 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół nr 6              

im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych        

i opiekuńczych. 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sępólno 

Krajeńskie. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Suwałki. 

18.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Miasta 

Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: „Budowa 

pełnowymiarowej sali gimnastycznej wraz z zapleczem sportowym i łącznikiem przy 

istniejącym budynku Zespołu Szkół w Starym Folwarku”. 

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: „Budowa i rozbudowa drogi gminnej wraz 

z infrastrukturą techniczną w miejscowości Mała Huta w km 0+000 - 0+185,20”. 
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20.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym 

w Suwałkach. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części na terenie Suwałk. 

22.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych. 

23.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych. 

24.  Interpelacje i zapytania radnych.   

25.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami                                   

Gen.  K. Pułaskiego, Nowomiejską i Świerkową w Suwałkach.  

26.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami:                                  

Gen. K. Pułaskiego, Świerkową, Modrzewiową, Grabową i Gen. Z. Podhorskiego                     

w Suwałkach. 

27.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu Osiedla Północ I w Suwałkach. 

28.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, Wigierską, T. Noniewicza oraz 

rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach.  

29.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach.  

30. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.                            

31. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

32. Rozpatrzenie skargi Anny R. na działalność dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni                            

w Suwałkach. 

33. Rozpatrzenie skargi Franciszka K. na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie w Suwałkach.  

34. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

35. Wnioski i oświadczenia radnych. 

36. Zamknięcie obrad. 

 

Ad pkt. 4 

Przyjęcie protokołu nr XXXV/2017 sesji Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia                             

26 lipca 2017 roku.    

   

Zdzisław Przełomiec poinformował, że zgodnie z § 46 Statutu Miasta Suwałk protokół obrad 

z XXXV sesji został sporządzony i wyłożony do wglądu radnym w Biurze Rady Miejskiej. 

Radni mogli zgłaszać poprawki lub uzupełnienia do protokołu nie później niż w dniu 

poprzedzającym sesję Rady Miejskiej, na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu        

25 lipca 2017 r.  
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W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec 

powyższego protokół nr XXXV/2017 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach, został przyjęty. 

 

Ad pkt. 5 

Złożenie ślubowania przez radnego.     

                                                                                         

Zdzisław Przełomiec i Czesław Renkiewicz złożyli podziękowania dla Doroty Anny 

Jabłońskiej- byłej radnej Rady Miejskiej w Suwałkach , której mandat wygasł 1 września 2017r. 

Dorota Jabłońska zabrała głos dziękując wszystkim za wspólną pracę. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Zdzisław Przełomiec odczytał Postanowienie Komisarza Wyborczego w Suwałkach z dnia         

12 września 2017r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Suwałkach.  

Postanowienie Komisarza Wyborczego stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

Zdzisław Przełomiec poprosił Pana Stanisława Zdzisława Ścięgaja o złożenie ślubowania. 

Stanisław Zdzisław Ścięgaj złożył ślubowanie. 

 

Ad pkt. 6 

Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej                 

w Suwałkach od dnia  26 lipca 2017 roku.    

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powyższą informację radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. Zapytał, czy są uwagi i pytania w tym zakresie. Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja o pracy Prezydenta Miasta Suwałk  i wykonaniu 

uchwał Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia  26 lipca 2017 roku  została przyjęta.  

 Informacja stanowi załącznik nr 9  do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Suwałkach z dokonanej analizy  

oświadczeń  majątkowych złożonych w 2017 r. – wg stanu na dzień 31 grudnia 2016 r. 

przez radnych Rady Miejskiej w Suwałkach oraz z realizacji obowiązku przedłożenia 

Radzie analizy  oświadczeń przez podmioty do tego uprawnione oraz  Informacja                      

z realizacji obowiązku przedłożenia Radzie analizy oświadczeń przez podmioty do tego 

uprawnione oraz informacja z analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

zastępców Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, osoby 

zarządzające i członków organów zarządzających miejskimi osobami prawnymi i  osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Prezydenta Miasta Suwałk, a także 

kierowników jednostek organizacyjnych  gminy -Miasta Suwałki. 

Mariusz Klimczyk- Sekretarz Miasta Suwałk przedstawił informację. 

Informacja stanowi załącznik nr 10  do protokołu.  

 

Zdzisław Przełomiec przedstawił informację. 

Informacja stanowi załącznik nr 11  do protokołu.  
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Ad pkt. 8 

Podjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie utworzenia Okręgowego 

Urzędu Miar w Białymstoku oraz Wydziału Zamiejscowego w Suwałkach.  

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że powyższa sprawa omówiona została na spotkaniu 

przewodniczących Klubów radnych i przedstawicieli ugrupowań funkcjonujących w Radzie      

w dniu 14 sierpnia br. oraz na  posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa            

w dniu 18.09.2017r. i na posiedzeniu Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego w dniu 

19.09.2017r. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem stanowiska :   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie zostało podjęte 

Stanowisko Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2017 r.                                   

w sprawie utworzenia Okręgowego Urzędu Miar w Białymstoku                                                       

oraz Wydziału Zamiejscowego w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

 

Ad pkt. 9 

Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 roku. 

 

Zdzisław Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji 

Finansowo- Budżetowej  w dniu 21 września br.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału.  

Poinformował, że uchwałą nr RIO.V-00320-16/17 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 31 sierpnia 2017 roku przedmiotowa informacja została 

zaopiniowana pozytywnie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2017 

roku została przyjęta. 

Informacja stanowi załącznik nr 14  do protokołu.  

 

Ad pkt. 10 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej               

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk                                   

z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 
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Zdzisław Przełomiec poinformował, że informacja była przedmiotem posiedzenia Komisji 

Kultury Sportu i Turystyki w dniu 18 września br., Komisji Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa w dniu 18 września br. , Komisji Oświaty i Wychowania w dniu 20 września 

br., Komisji Finansowo- Budżetowej w dniu 21 września br. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłożonego materiału. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Zdzisław Przełomiec stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018 została przyjęta. 

Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Ad pkt. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 

3 ustawy  z dnia  24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2018. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 17  do protokołu. 

 

Stanisław Kulikowski- przewodniczący Komisji Kultury Sportu i Turystyki przedstawił opinię 

Komisji- załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Kamil Lauryn - wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 20  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/435/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 
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w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy  z dnia            

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 

- stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Zintegrowanego Programu 

Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki na lata 2017-2023". 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                         

-  załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 23  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 24  do protokołu. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       –  0, 

  wstrzymał się      –  0. 

 

Jednogłośnie została podjęta  

Uchwała Nr XXXVI/436/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie przyjęcia "Zintegrowanego Programu Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki       

na lata 2017-2023". 

- stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

 

Ad pkt. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół nr 6              

im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 27  do protokołu. 
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Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/437/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół nr 6 im. Karola Brzostowskiego                

w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.                                                           

- stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

 

Ad pkt. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych        

i opiekuńczych.     

          

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 30  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/438/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

zwolnienia dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej                     

w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru            

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

- stanowi załącznik nr 31 do protokołu 
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Ad pkt.15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Anna Ruszewska - przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania przedstawiła opinię 

Komisji- załącznik nr 33  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/439/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli             

w Suwałkach obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

- stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

 

Ad pkt. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sępólno 

Krajeńskie. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 36  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 
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Uchwała Nr XXXVI/440/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sępólno Krajeńskie. 

- stanowi załącznik nr 37 do protokołu 

 

Ad pkt. 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Suwałki. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 39  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/441/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Suwałki. 

- stanowi załącznik nr 40 do protokołu 

 

Ad pkt. 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia 

Miasta Suwałki do wspólnej realizacji z Gminą Suwałki do projektu pod nazwą: „Budowa 

pełnowymiarowej sali gimnastycznej wraz z zapleczem sportowym i łącznikiem przy 

istniejącym budynku Zespołu Szkół w Starym Folwarku”. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 42  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/442/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Suwałki. 

- stanowi załącznik nr 43 do protokołu 

 

Ad pkt. 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: „Budowa i rozbudowa drogi gminnej 

wraz z infrastrukturą techniczną w miejscowości Mała Huta w km 0+000 - 0+185,20”. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 45  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/443/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Suwałki do wspólnej 

realizacji z Gminą Suwałki projektu pod nazwą: „Budowa i rozbudowa drogi gminnej 

wraz z infrastrukturą techniczną w miejscowości Mała Huta w km 0+000 - 0+185,20”. 

- stanowi załącznik nr 46 do protokołu 

 

Ad pkt. 20 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu graniczącego z cmentarzem 

komunalnym w Suwałkach. 
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 48  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/444/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 49 do protokołu 

 

Ad pkt. 21 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie prowadzenia grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na terenie Suwałk. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn - wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 51 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 52  do protokołu. 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 
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Uchwała Nr XXXVI/445/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie prowadzenia grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części 

na terenie Suwałk. 

- stanowi załącznik nr 53 do protokołu 

 

Ad pkt. 22 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 55  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/446/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

- stanowi załącznik nr 56 do protokołu 

 

Ad pkt. 23 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 57 do protokołu. 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 58  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:  

 za podjęciem                – 23 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/447/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

zaliczenia dróg do kategorii dróg powiatowych.                                                                        

- stanowi załącznik nr 59 do protokołu 

 

Ad  pkt. 24 

Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Karol Korneluk 

1. Radny zapytał o termin rozpoczęcia i zakończenia prac budowlanych przy budowie planowanego 

zbiornika retencyjnego na osiedlu Hańcza w Suwałkach. 

2. Radny zapytał o możliwość instalacji progów zwalniających na ulicy Andersa przy Żłobku 

Miejskim.  

3. Radny zapytał o skalę niedokończonych prac remontowych w suwalskich placówkach 

oświatowych. Poprosił o podanie, które to placówki i jakie były przyczyny opóźnień. 

4. Radny poprosił o informacje, jak w świetle nowych przepisów wygląda funkcjonowanie, 

rozliczanie i działalność Rad Rodziców. 

5. Radny zapytał o suwalskie szkoły dla dorosłych, ile ich jest na terenie miasta Suwałki, ile 

uczniów rozpoczyna i kończy w nich naukę, ilu przystępuje do matury oraz czy występują                     

w nich patologie wyłudzania dotacji oświatowej na tzn. martwe dusze. 

 

Józef Wiesław Murawko 

Radny złożył pod osąd propozycję zorganizowania corocznej imprezy pn. Wielki Miejski Piknik 

Rodzinny. 

 

Andrzej Łuczaj  

Radny zapytał z jakiego ważnego powodu, gwarancji czy też zaplanowanego remontu, planowana 

jest naprawa nawierzchni z kostki brukowej na ulicy Kościuszki. Zaproponował aby problem 

nietrwałości tej nawierzchni , rozwiązać raz na zawsze. Ponad to radny zaproponował 

zlikwidowanie progu zwalniającego w postaci wyniesionego przejścia dla pieszych przy parku na 

ulicy Kościuszki. 

 

 

Bogdan Bezdziecki 

1. Radny poprosił o wsparcie środkiem transportu dla młodych sportowców z Suwalskiego 

Uczniowskiego Klubu Żeglarskiego GROT. Zaproponował, aby sprawniej dysponować obecnie 

posiadanym zasobem transportowym OSiRu lub dokonać zakupu dodatkowego samochodu dla 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 
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2. Radny zawnioskował o montaż sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Łąkowej                            

i Wojska Polskiego. 

3. Radny poprosił o przeprowadzenie inwentaryzacji progów zwalniających na suwalskich 

jezdniach. Ponad to stwierdził konieczność przeprowadzenia analizy dotyczącej zasadności 

umiejscowienia, napraw czy też trwałej likwidacji tych urządzeń. 

Zbysław Wojciech Grajek 

1. Radny poprosił o przygotowanie i ponowienie akcji informacyjnej dotyczącej Koperty Życia. 

2. Radny zapytał o plany suwalskiego samorządu w kwestii doposażenia suwalskich jednostek 

leczniczych. 

3.  Radny zapytał o problemy z kontynuowaniem inwestycji drogowej na ulicy Krzywólka oraz  

usuwanie drzew na ulicy Armii Krajowej. Co dzieję się z usuniętymi drzewami, jak są 

zagospodarowane i na jakim etapie jest ta inwestycja. 

     

Ad pkt. 25 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami                                   

Gen.  K. Pułaskiego, Nowomiejską i Świerkową w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                          

-  załącznik nr 60 do protokołu. 

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 61  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/448/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego    

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami                                   

Gen.  K. Pułaskiego, Nowomiejską i Świerkową w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 62 do protokołu 

Ad pkt. 26 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami:                                  

Gen. K. Pułaskiego, Świerkową, Modrzewiową, Grabową i Gen. Z. Podhorskiego                     

w Suwałkach. 
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Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 63 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 64  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/449/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicami: Gen. K. Pułaskiego, Świerkową, 

Modrzewiową, Grabową i Gen. Z. Podhorskiego w Suwałkach.                                            

- stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

 

Ad pkt. 27 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu Osiedla Północ I w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 66 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 64  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 65  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

 

 

 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 
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Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/450/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu                  

Osiedla Północ I w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

 

Ad pkt. 28 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ograniczonego ulicami: T. Kościuszki, Wigierską, T. Noniewicza oraz rzeką 

Czarną Hańczą w Suwałkach. 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 67 do protokołu.  

 

Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 68  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 69  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 22 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/451/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami: 

T. Kościuszki, Wigierską, T. Noniewicza oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach.            

- stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

 

Ad pkt. 29 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach. 

 

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 71 do protokołu.  
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Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawił opinię Komisji- załącznik nr 72  do protokołu. 

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 73  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/452/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                               

północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach.                                                                                                   

- stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

 

Ad pkt. 30 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok.   

  

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek  o podjęcie uchwały                        

- załącznik nr 75 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 76  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/453/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na  2017 rok  

- stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 
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Ad pkt. 31 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2017–2035.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk odczytał wniosek o podjęcie uchwały                           

- załącznik nr 78 do protokołu.  

 

Józef W. Murawko-  przewodniczący Komisji Finansowo- Budżetowej przedstawił opinię 

Komisji - załącznik nr 79  do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 20 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

Jednogłośnie została podjęta 

 

Uchwała Nr XXXVI/454/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2017–2035  

- stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

 

Ad pkt. 32 

Rozpatrzenie skargi Anny R. na działalność dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni                            

w Suwałkach. 

 

Zbigniew R. De-Mezer- przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji                    

- załącznik nr 81 do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/455/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi Anny R. na działalność dyrektora Zarządu Dróg i Zieleni                            

w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
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Ad pkt. 33 

Rozpatrzenie skargi Franciszka K. na działalność dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie w Suwałkach.  

 

Zbigniew R. De-Mezer- przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił opinię Komisji                    

- załącznik nr 83 do protokołu. 

 

Głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:   

 za podjęciem                – 21 radnych,   

 przeciw       – 0, 

  wstrzymał się      – 0. 

 

Jednogłośnie została podjęta 

Uchwała Nr XXXVI/456/2017 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 25 września 2017 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi Franciszka K. na działalność dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie w Suwałkach. 

- stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 

 

Ad pkt. 34 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Czesław Renkiewicz - Prezydent 

Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk, Tomasz Drejer- 

Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Suwałkach, Grzegorz Kochanowicz- Prezes Zarządu 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Sp. z o.o., Alicja Jacewicz- 

Naczelnik Wydziału Oświaty  Wychowania i Sportu UM w Suwałkach, Lucyna 

Tomaszewska- Ośrodek Sportu i Rekreacji w Suwałkach. 

 

Karolowi Kornelukowi 

1. Grzegorz Kochanowicz stwierdził, że generalnie kanalizacja deszczowa jest w dobrym stanie 

technicznym, jest drożna i spełnia swoje zadanie. Jej wydolność jak każdej instalacji jest 

ograniczona. Stad w przypadku bardzo obfitych, w krótkim czasie , opadach deszczu, nie jest ona 

w stanie natychmiast odprowadzić wód opadowych do rzeki Czarnej Hańczy. W związku z tym, że 

rozbudowa obecnej sieci na Osiedlu Hańcza jest ekonomicznie i technicznie bardzo 

skomplikowana, zdecydowano o budowie zbiornika retencyjno- infiltracyjnego, chłonnego                 

w zachodniej części osiedla w okolicach ulicy Krakowskiej. W chwili obecnej zbiornik jest 

projektowany. Koszt zbiornika szacowany jest na około 1 miliona złotych. Budowa zostanie 

zrealizowana ze środków własnych PWiK. 

2. Łukasz Kurzyna, stwierdził, że montaże progów zwalniających zaczynają powodować konflikty 

społeczne. Ulica Andersa jest ulica dość krótką i nie ma możliwości rozwinięcia większych 

prędkości. Stad niezasadne jest montowanie dodatkowego urządzenia ograniczającego prędkość 
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pojazdów poruszających się ulicą Andersa. W razie wystąpienia dodatkowych zdarzeń 

determinujących zastosowanie progów, wówczas temat zostanie poddany ponownej analizie.           

W najbliższym czasie nie planuje się inwestycji związanych z przebudową lub rozbudową ulicy 

Andersa.  

3. Prezydent odpowiedział, że w chwili obecnej nadal trwają prace remontowe w Szkole 

Podstawowej nr 4 oraz w Zespole Szkół nr 6. Prace w ZS nr 6 nie pociągają za sobą dużych 

utrudnień dla uczniów ponieważ są prowadzone na zapleczu sali gimnastycznej. Gorsza sytuacja 

jest w SP nr 4. Prace są wykonywane w głównym obiekcie szkoły, a opóźnienie spowodowane są 

problemami z wyłonieniem wykonawcy, którego udało się znaleźć po przeprowadzeniu dopiero 

drugiego przetargu. Termin zakończenia prac jeszcze nie minął, a przesunął się z powodu 

konieczności przeprowadzenia drugiego postepowania przetargowego. W innych szkołach nie ma 

takich problemów. Trwa wyposażanie w nowy sprzęt, meble i inne niezbędne przedmioty. 

4. Wiesław Stelmach poinformował, że w świetle nowych przepisów, od 1 września, Rady 

Rodziców mogą w pełni działać, posiadając własne odrębne rachunki bankowe. Poprzednio 

rachunki bankowe należały do jednostek oświatowych. Jest stworzony ramowy regulamin 

funkcjonowania Rad Rodziców, który daje przejrzystość działania i ujednolica zasady. 

5. Prezydent odpowiedział, że od wielu lat problem jest mu znany i robi wszystko co możliwe aby 

nie dochodziło do wyłudzania dotacji oświatowej. Kontrole przeprowadzane przez urzędników 

Urzędu Miasta dają efekty w postaci eliminowania tzn. martwych dusz z list słuchaczy.  Odpowiedź 

uzupełniła Alicja Jacewicz potwierdzając cykliczne kontrole tych podmiotów. Efektem kontroli 

były decyzje administracyjne nakazujące zwrot części dotacji oświatowych. Nowe przepisy 

dotyczące szkół niepublicznych dały kontrolującym możliwość kontroli dotacji w chwili jej 

pobrania, a nie jak dotychczas po wykonaniu zadania. 

 

Józefowi Wiesławowi Murawko 

Prezydent odpowiedział, że w mieście Suwałki, w drugi weekend czerwca każdego roku, w tym 

roku 16 czerwca, odbywa się piknik rodzinny organizowany przez suwalskie parafie. Piknik 

poprzedza modlitwa w intencji naszego miasta, zaś sam piknik odbywa się w Parku Konstytucji        

3 Maja. To wydarzenie skierowane jest typowo do rodzin. Wielość imprez organizowanych                 

w Suwałkach nie skłania ku potrzebie organizowania dodatkowego wydarzenia. 

 

Andrzejowi Łuczajowi 

Prezydent przypomniał, że już od początku nawierzchnia z kostki brukowej ulicy Kościuszki nie 

została prawidłowo zaprojektowana i wykonana. Wykonawcą tego zadania było Przedsiębiorstwo 

Drogowo- Mostowe z Suwałk, które nie miało wcześniejszego doświadczenia w wykonywaniu 

nawierzchni z takiego materiału i w takiej formie. Aby problem osiadania kostki na jezdni 

wyeliminować na długi czas, należy kostkę rozebrać, wykonać podbudowę i ułożyć kostkę 

granitową ponownie. Niestety taka operacja jest bardzo kosztowna i nie będzie w najbliższym 

czasie zrealizowana. Tegoroczny remont nie jest generalny lecz zachowawczy, doraźny. Część 

zostanie wykonana w ramach napraw gwarancyjnych przez PDM S.A. w Suwałkach.   

 

Bogdanowi Bezdzieckiemu 

1. Prezydent odpowiedział, że w ostatnim roku zakupiono dwa pojazdy dla OSiR i nie powinno być 

problemu z ich dostępnością. Lucyna Tomaszewska dodała, że UKŻ GROT nie należy do struktur 

OSiR i nie ma podstaw do udzielenia pomocy w postaci transportu. Prezydent dodał, że transport 

dla klubów sportowych jest udzielany odpłatnie przez OSiR lub kluby zamawiają takie usługi             
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u prywatnych przewoźników. Miasto Suwałki udziela dotacji finansowych dla różnych klubów 

sportowych, które część z tej kwoty przeznaczają na transport. Problem UKŻ GROT zostanie 

przeanalizowany. 

2. Prezydent odpowiedział, że budowa sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Wojska 

Polskiego i Łąkowej jest wskazana. Niestety to zadanie nie zostanie zrealizowane w przyszłym roku 

ze względu na zaplanowane bardzo duże wydatki budżetowe. Temat ten zostanie poddany  analizie. 

3. Prezydent odpowiedział, że przegląd progów zwalniających jest wskazany. Sprawa zostanie 

przekazana Zarządowi Dróg i Zieleni w Suwałkach celem realizacji. 

 

Zbysławowi Wojciechowi Grajkowi 

1. Prezydent odpowiedział, że należy wznowić i wzmocnić akcję informacyjną dotyczącą Kopert 

Życia. Nadmienił, że liczba 900 wydanych Kopert na takiej wielkości miasto jak Suwałki, wydaje 

się niewielka. Akcję należy skierować w szczególności do osób samotnych i starszych. 

2. Prezydent przypomniał, że od zawsze finansowo wpieraliśmy jako samorząd Szpital Wojewódzki 

w Suwałkach. W przyszłym roku nie ma w planie udzielenia takiego wsparcia  z racji dużej ilości 

zadań inwestycyjnych w mieście Suwałki oraz z powodu konieczności zabezpieczenia środków 

finansowych na wzrost wynagrodzeń w naszych jednostkach miejskich. 

3. Łukasz Kurzyna poinformował, że prace na ulicy Krzywólka ruszyły, lecz po miesiącu 

Wojewoda Podlaski uchylił decyzję ZRID- pozwolenie na budowę. Stało się to w wyniku protestu 

na poszerzenie ulicy jaki złożyło trzech rolników ulicy Krzywólka. Dodatkowo jeden z nich złożył 

protest przeciwko budowie obwodnicy Suwałk czego efektem jest wstrzymanie prac na tym 

odcinku. Powodem uchylenia decyzji były drobne błędy proceduralne oraz prawdopodobieństwo, 

przy jednym ze zbiorników wodnych, bytowania nietoperzy. Obecnie trawa postepowanie 

zmierzające do wydania ponownej decyzji ZRID na ulicę Krzywólka. Wykonawca, 

prawdopodobnie wróci na plac budowy w połowie października br. 

Na ulicy Armii Krajowej, Zarząd Dróg i Zieleni W Suwałkach prowadzi prace związane                         

z wykopywaniem drzew. Drzewa, które uda się uratować zostaną ponownie zasadzone  w innych 

miejscach. 

 

Ad pkt. 35 

Wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Wniosków i oświadczeń radnych nie stwierdzono. 

Czesław Renkiewicz zaprosił radnych i mieszkańców na wydarzenia kulturalne w mieście 

Suwałki. 

 

 

Ad pkt. 36  

Zamknięcie obrad. 

 

Kolejna sesja planowana jest na dzień 25 października 2017r. o godz. 1000 w sali nr 26 Urzędu 

Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

Przewodniczący zamknął XXXVI sesję Rady Miejskiej. Podziękował za spotkanie.  

Na tym protokół zakończono.  
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        Przewodniczący 

                                                                                             Rady Miejskiej w Suwałkach        

 

 

                                                                                                     Zdzisław Przełomiec 

 

Protokół sporządził:                                                                  

Marcin Andrzej Szypulski 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


